



ECTA Contra Coordinator

Hans & Manuela Krackau

e-mail: Contra-Coordinator@ECTA.de

Contra Convention 2009

Finally: the Contra Convention 2009 gets closer. After all obstacles such as time and place are out of the way we can look forward to another Contra highlight.

On 31 October at 10 o'clock the Convention will begin with an introduction to Contra Dance. By that it is ensured that participants without previous knowledge can partake in the dance sessions.

The workshops at 13.30 and 4 o'clock focus on double progression dances and Becket formation dances. But not to worry, what exactly that is will be explained beforehand, as, by the way, every dance will be explained in advance so that everybody will be able to do it.

At the ball at 8 o'clock we will put together all figures and formations we learned during the day into new choreographies to have wonderful new dances.

One word to dress regulations: In the morning and afternoon casual clothing is allowed. At the ball the ladies shall wear skirts and blouses and the men shall wear long-sleeved shirts and trousers. So you can leave your evening dress and tails at home.

For your physical well-being the landlord at the Bookholzberg will offer a choice of food and drinks at fair rates during breaks.

Those of you who arrive on Friday can visit the Delme Square Dancers and get into the right mood for the upcoming day with a mix of Contra and Square Dance.

Those who want to satisfy their thirst for knowledge are welcome to the EEP seminars 'Traditional Calling' and 'Teaching Methods' on Sunday morning.

Es ist so weit: die Contra Convention 2009 rückt näher. Nachdem alle Hindernisse mit Termin- und Ortsverlegung aus dem Weg geräumt sind, können wir uns auf ein weiteres Contra-Highlight freuen.

Am 31. Oktober beginnt die Convention um 10.00 Uhr mit einer Einführung in den Contra Tanz. Damit ist sichergestellt, dass Teilnehmer ohne Vorkenntnisse in den folgenden Tanzrunden mittanzen können.

Die Workshops um 13.30 Uhr und 16.00 Uhr haben Tänze mit doppeltem Fortschritt und Tänze in Becket Formation als Schwerpunkt. Keine Sorge, was das ist, wird natürlich vorher erklärt, wie übrigens jeder Tanz vorher erklärt wird, damit wirklich alle wissen worum es geht und mittanzen können.

Zum Ball um 20.00 Uhr werden wir dann die im Verlauf des Tages kennen gelernten Figuren und Formationen in weiteren schönen Tänzen zu neuen Choreographien verbinden.

Ein Wort zur Kleiderordnung: Vor- und nachmittags ist Freizeitkleidung angesagt, zum Ball sind Rock und Bluse für die Dame und Hemd mit langen Ärmeln und lange Hose für den Herrn genau richtig. Abendkleid und Frack können also zuhause bleiben.

Für das leibliche Wohl bietet der Gastwirt zum Bookholzberg in den Pausen eine Auswahl von Speisen und Getränken zu fairen Preisen an.

Wer schon am Freitag anreist, kann sich zum Clubabend der Delme Square Dancers bei einer Mischung aus Contra und Square Dance auf den kommenden Tag einstimmen.

Wer dann am Sonntagvormittag noch Wissensdurst stillen möchte, ist herzlich zu den EEP-Seminaren 'Traditional Calling' und 'Lehrmethoden' eingeladen.

Hans & Manuela Krackau
ECTA Contra Coordinator